
Protokół Nr XXVI/17
XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy

odbytej dnia 31 stycznia 2017 r.

Obrady  zwyczajnej sesji otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy
Zbigniew Rybicki. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysi obecni wg listy obecności stanowiącej
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście obecni wg listy obecności

stanowiącej załącznik nr 3 do protokołu.

Posiedzenie rozpoczęto o godzienie 12:30, a zakończono o godzinie 14:30.

1. Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

10. Informacja na temat  organizacji  i  przebiegu zajęć w czasie ferii  zimowych w jednostkach

oświatowych.

11. Informacja  o  przekazaniu  gminie,  w  drodze  ustaw,  nowych  zadań  własnych  oraz  innych

ważniejszych zmianach w przepisach prawa.

12. Informacja na temat funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie

gminy Lichnowy za 2016r.

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w

Lichnowach.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz

Windfarm Polska III Sp z o.o. z siedzibą w Koszalinie.

15. Podjęcie  uchwały w sprawie  ponownego rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Wójta  Gminy

Lichnowy.

16. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do

nowego ustroju szkolnego.

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały.

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2017r.

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej

na lata 2017-2028.

20. Wolne wnioski.
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21. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził,  iż na 15 radnych przybyło 15, więc Rada jest
władna do podejmowania uchwał.

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał, czy do zaproponowanego porządku obrad są uwagi.

Zastępca Wójta  Gminy  Lichnowy,  Pani  Anna Kunkel  poprosiła  o  wprowadzenie  do  porządku

obrad jako punktu 17. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na posługiwanie się herbem oraz

flagą gminy Lichnowy przez Zarząd Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP

w Lichnowach. 

Radni  przyjęli  jednogłośnie  przy 15  głosach  „za”  zaproponowaną  zmianę  do   porządku obrad,  a

następnie cały porządek obrad po zmianach, który przedstawił się następująco:

1. Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

10. Informacja na temat  organizacji  i  przebiegu zajęć w czasie ferii  zimowych w jednostkach

oświatowych.

11. Informacja  o  przekazaniu  gminie,  w  drodze  ustaw,  nowych  zadań  własnych  oraz  innych

ważniejszych zmianach w przepisach prawa.

12. Informacja na temat funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie

gminy Lichnowy za 2016r.

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w

Lichnowach.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz

Windfarm Polska III Sp z o.o. z siedzibą w Koszalinie.
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15. Podjęcie  uchwały w sprawie  ponownego rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Wójta  Gminy

Lichnowy.

16. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do

nowego ustroju szkolnego.

17. Podjęcie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na posługiwanie się herbem oraz flagą

gminy Lichnowy przez Zarząd Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych

RP w Lichnowach.

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały.

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2017r.

20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej

na lata 2017-2028.

21. Wolne wnioski.

22. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie przy 15 głosach „za” porządek obrad. 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy.

Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  do  przedstawionego  protokołu  są  uwagi  lub  pytania.

Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy wzniósł uwagi do protokołu. Powiedział, iż nie

zapisano  jego  interpelacji  dotyczącej  wystosowania  pisma  do  władz  Powiatu  Tczewskiego  o

umożliwienie przejścia pieszym przez most tczewski oraz o wystąpienie do GDDKiA o wykonanie

lewoskrętu i oświetlenia zjazdu z drogi krajowej nr 22 w kierunku Kończewic. Ponadto wystąpienia

do posła Smolińskiego o przyspieszenie prac związanych z remontem mostu.  

 

Radni  jednogłośnie  przy  15  głosach  „za“  przyjęli  z  wniesioną  poprawką  protokół  z  XXV sesji

zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy.

Ad. 6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy, Pan Zbigniew przywitał gościa Senatora RP, Pana Leszka

Czarnobaja i oddał mu głos.

Pan Leszek Czarnobaj,  Senator RP  odniósł  się  do reformy oświatowej.  Zadał  pytanie odnośnie

zmiany reformy, czy wniesie ona coś dobrego, czy polepszy jakość edukacji. Pan Senator powiedział o

dwóch  systemach  edukacji  w  Europie:  fińskim i  węgierskim.  W systemie  fińskim to  nauczyciel
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współpracuje w Radą Gminy a edukacja nastawiona jest głównie na ucznia, natomiast w systemie

węgierskim to kurator oświaty jest osobą, która w większości decyduje o funkcjonowaniu oświaty. Im

więcej władzy centralnej w szkole, tym gorsza jest jakość edukacji, dlatego system fiński uznaje się za

jeden z najlepszych.

Co do ustawy o kadencyjności w samorządzie, którą planuje rząd, Pan Senator powiedział, że jeżeli

samorządowcy mają  zostać  objęci  ustawą o kadencyjności,  to  dlaczego sejmu i  senatu ma to nie

obejmować. Pan Leszek Czarnobaj powiedział, że jeżeli starosta może być również radnym to jest to

pomieszanie władzy. Należy najpierw uporządkować pewne sprawy zanim zacznie się wprowadzać

nowe.

Pan  Roman  Derc,  Radny  Gminy  Lichnowy  powiedział,  że  błędy  polityków  odbijają  się  na

społeczeństwie.

Pan  Leszek  Czarnobaj,  Senator  RP  powiedział,  że  nie  chce  przenosić  wielkiej  polityki  i  jej

problemów na spotkanie Rady Gminy, ale niestety wszystko dotyczy społeczeństwa nawet z małych

gmin.

Pan Jan Michalski,  Wójt Gminy Lichnowy  powiedział,  że w Dzienniku Bałtyckim znajduje się

artykuł,  w  którym  Wójt  krytykuje  ustawę  o  kadencyjności.  Najwyższa  polityka  zawsze  będzie

dotyczyć samorządów. Samorząd jest  teraz dopiero na etapie składania wniosków aplikacyjnych o

środki unijne, kadencja jest zdecydowanie za krótka, aby móc zrealizować wszystkie cele. Pan Wójt

powiedział,  że  ludziom dobrze  i  mądrze  rządzącym zamyka  się  drogę.  Gospodarka  może  zostać

zdegradowana poprzez zbyt szybkie zmiany.

 Pan Leszek Czarnobaj, Senator RP powiedział, że system kadencyjności nie buduje dobrej jakości.

Jeżeli ustawa ma wejść w życie to należy dobrze przygotować do niej społeczeństwo. Skoro ludzie są

przeciwni kadencyjności, to władza powinna wziąć to pod uwagę i zastanowić się nad tym. 

Pan Roman Derc, Radny Gminy Lichnowy powiedział, że ma żal do Platformy Obywatelskiej, że

pozwoliło dojść do władzy Prawu i Sprawiedliwości. Dlaczego tak się stało ?

Pan  Leszek  Czarnobaj,  Senator  RP  odpowiedział,  że  mimo  programów  oraz  wzrostu

gospodarczego, ludzie którzy żyli  na skraju ubóstwa nie otrzymali żadnego wsparcia od rządu. To

mogło być głównym błędem obecnej opozycji.

Ad. 7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy powiedział, że wszystkie spotkania wiejskie w gminie

już  się  odbyły.  Jest  on  bardzo  zaskoczony frekwencją  mieszkańców,  która  była  bardzo  niska  w

porównaniu  do  ubiegłych  lat.  Pan  Wójt  powiedział,  że  w  swojej  kadencji  postawił  głównie  na

odbudowę oświaty, która była zaniedbana. Budynki i funkcjonowanie szkół stara się podnieść w miarę

możliwości do jak najwyższego poziomu w miarę możliwości. 
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Pan  Wójt  dodał,  iż  w  miarę  możliwości  stara  się  spełniać  prośby mieszkańców.  W Lichnowach

znajdują się działki, które będą na sprzedaż, najpierw jednak gmina musi zapewnić drogę dojazdową

do działek oraz oświetlenie, aby spełnić wymagane warunki.

Opieka nad placami zabaw została w części zabrana Gminnemu Ośrodkowi Kultury i Sportu gminie,

aby łatwiej było zajmować się sprawami konserwatorskimi i remontowymi. 

Pan Wójt dodał, że przeanalizuje wszystkie prośby mieszkańców z zebrań wiejskich i wybierze te

najważniejsze, które mógłby być w stanie zrealizować.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy  wspomniał o sprawie dworca PKP w Szymankowie,

bowiem władze PKP spotkały się w władzami gminy Lichnowy, aby porozmawiać o planach PKP.

Polskie Koleje Państwowe chcą wystąpić o dofinansowanie na remont dworców ze środków unijnych,

wobec powyższego PKP złożyło zapytanie o potrzeby lokalowe samorządu, które można zaspokoić w

formie wynajmu gminie  pomieszczeń dworca,  który miałby przejść  gruntowny remont.  Samorząd

gminy Lichnowy miałby teraz wskazać na co chciałby przeznaczyć pomieszczenia np. na świetlicę,

pomieszczenie OSP itd. Nie może jednak wskazać potrzeb mieszkaniowych. W przypadku wyrażenia

wstępnego  zainteresowania  takim wynajmem PKP podejmie  działania  zmierzające  do  pozyskania

środków, a potem wysiedlenia obecnie tam zamieszkujących lokatorów. 

Zastępca  Wójta  Gminy  Lichnowy,  Pani  Anna  Kunkel  powiedziała,  że  PKP  chce  wysiedlić

wszystkich  mieszkańców,  którzy  zamieszkują  aktualnie  budynek  dworca.  Wtedy  mogliby  oni

zagospodarować niewielką część budynku na dworzec, a resztę powierzchni przeznaczyć na potrzeby

samorządu lub prywatnego przedsiębiorcy zainteresowanego wynajmem.

Pan Roman Derc, Radny Gminy Lichnowy powiedział, że być może PKP chce, aby ich budynek

został wyremontowany, aby pozyskać większe dofinansowanie.

Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy  powiedział,  że w skali  kraju takie remonty na

pewno są korzystne dla PKP, ale nie w przypadku Szymankowa, gdzie mieszkają ludzie.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy  powiedział, że nie ma pomysłu na zagospodarowanie

lokalu w budynku dworca i dodał, iż nie chciałby aby ucierpieli na tym mieszkańcy budynku.

Pani Anna Grunau, Radna Gminy Lichnowy zapytała co stanie się, jeśli PKP znajdzie prywatnego

przedsiębiorcę.

Zastępca Wójta Gminy Lichnowy, Pani Anna Kunkel  odpowiedziała,  że wtedy nikt  nie będzie

pytał o zgodę gminy.

Pan Zbigniew Rybicki, Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy powiedział, że to są mieszkańcy

gminy i musimy o nich dbać. 

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy powiedział, że mieszkańcy mogliby mieć pretensje do

gminy o przesiedlenie ich w gorsze miejsc zamieszkania, dlatego wójt nie jest przychylny co do tego

przedsięwzięcia.

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych.
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Pan Wiktor Borawski,  Radny  Gminy  Lichnowy  poprosił  o  postawienie  znaku  ostrzegawczego

przed zakrętem na drodze z Lichnów do Tropiszewa, ponieważ jest on niebezpieczny i było tam już

kilka wypadków.

Pan Józef  Maciuński,  Radny  Gminy  Lichnowy  zapytał  kiedy będzie  możliwość  wypożyczania

świetlicy w Lisewie Malborskim.

Pan Stanisław Młodziński, Sołtys wsi Parszewo zapytał, czy wiadomo coś o podwyżce za ścieki i

powiedział, że prosi o dokładne zaklejanie korespondencji urzędowej.

Zastępca Wójta Gminy Lichnowy, Pani Anna Kunkel powiedziała, że w sprawie korespondencji są

uwagi od mieszkańców, którzy nie zawsze chcą, aby to sołtysi  roznosili  pocztę urzędową. Jednak

każdy sołtys, który roznosi pocztę ma do tego upoważnienie zgodnie z prawem.

Pan Edmund  Cichowicz,  Sołtys  wsi  Lichnówki  zapytał,  co  zrobić  z  mieszkańcami,  którzy nie

odbierają  listów.  Pan Edmund dodał,  że  mieszkańcy Lichnówek dziękują  Panu Wójtowi  za  nową

drogę. Sołtys wsi Lichnówki dodał również, że tereny w Lichnówkach w okresie letnim były koszone

z opóźnieniem. 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Pan Jan Michalski,  Wójt Gminy Lichnowy  powiedział,  iż  pracownik Urzędu Gminy wystosuje

pismo  do  Urzędu  Marszałkowskiego  z  zapytaniem o  podanie  terminu  umożliwiającego  wynajem

świetlicy w Lisewie Malborskim.

Pan Wójt dodał  również,  że planuje zakup nowego sprzętu do koszenia, ponieważ obecnie gmina

posiada mały traktorek, który nie jest w stanie objąć szerszego terenu do okoszenia. 

Ad. 10. Informacja na temat organizacji i przebiegu zajęć w czasie ferii zimowych w jednostkach

oświatowych.

Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy odniósł się do informacji o feriach zimowych w

szkołach.  Zapytał  dlaczego  zimowisko  w  szkole  w  Szymankowie  było  droższe  niż  w  szkole  w

Lichnowach.

Zastępca  Wójta  Gminy  Lichnowy,  Pani  Anna  Kunkel  odpowiedziała,  że  dyrektor  szkoły  w

Lichnowach  postarała  się  o  dofinansowanie  od  prywatnych  sponsorów m.in.  przedsiębiorców do

przedsiębiorców i dlatego dzieci płaciły mniej.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy, Pan Zbigniew Rybicki poinformował, iż informacja została

zatwierdzona przez aklamację. 

Ad.11. Informacja o przekazaniu gminie, w drodze ustaw, nowych zadań własnych oraz innych

ważniejszych zmianach w przepisach prawa.
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Zastępca Wójta Gminy Lichnowy, Pani Anna Kunkel  powiedziała o zmianach w przepisach o

ochronie  przyrody,  przepisach  o  zmianie  przepisów  dotyczących  gospodarowania  odpadami

komunalnymi, o których szczegółowo powiedziała Pani Katarzyna Brzezińska oraz o sześciolatkach

objętych subwencją oświatową. 

Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy zapytał o to, czy średnica drzewa do wycięcia na

działce ma znaczenie.

Zastępca Wójta Gminy Lichnowy, Pani Anna Kunkel odpowiedziała, że nie, jeżeli drzewo znajduje

się na prywatnej działce. Średnica drzewa ma znaczenie tylko wtedy, gdy drzewo ma zostać usunięte

na potrzeby związane z działalnością gospodarczą. 

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy, Pan Zbigniew Rybicki poinformował, iż informacja została

zatwierdzona przez aklamację. 

Ad.12. Informacja na temat funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi na

terenie gminy Lichnowy za 2016r.

W sprawie informacji o funkcjonowaniu systemu gospodarki odpadami komunalnymi wcześniej na

posiedzeniu  Komisji  wypowiedziała  się  opowiedziała  Pani  Katarzyna  Brzezińska,  inspektor  ds.

odpadami komunalnymi, ochrony środowiska i rolnictwa.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy, Pan Zbigniew Rybicki poinformował, iż informacja została

zatwierdzona przez aklamację. 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Pani Annie Rutkowskiej – Przewodniczącej Wspólnego

Posiedzenia  Komisji  Stałych  Rady  Gminy  Lichnowy,  która  poinformowała,  że  wszystkie  projekty

uchwał  objęte  porządkiem  posiedzenia  Rady  zostały  zaopiniowane  pozytywnie.  Projekty  uchwał

omawiane były na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy w dniu 31.01.2017 r.

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Lichnowach.

Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli  (przy 15  głosach „za” uchwałę Nr  XXVI/167/2017 z dnia 31.01.2017r.  w sprawie

uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lichnowach.

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu
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Ad.14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na

rzecz Windfarm Polska III Sp z o.o. z siedzibą w Koszalinie.

Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 15  głosach „za”) uchwałę Nr XXVI/168/2017 z dnia 31.01.2017r. w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Windfarm Polska III Sp z o.o. z 

siedzibą w Koszalinie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.  15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ponownego  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Wójta

Gminy Lichnowy.

Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 15  głosach „za” za bezzasadną) uchwałę Nr XXVI/169/2017 z dnia 31.01.2017r. 

uchwałę w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Lichnowy. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad.16.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  projektu  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.

Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 15 głosach „za”) uchwałę Nr XXVI/170/2017 z dnia 31.01.2017r. w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad.17. Podjęcie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na posługiwanie się herbem oraz

flagą  gminy  Lichnowy  przez  Zarząd  Oddziału  Gminnego  Związku  Ochotniczych  Straży

Pożarnych RP w Lichnowach.

 Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 15 głosach „za” ) uchwałę Nr XXVI/171/2017 z dnia 31.01.201r.  uchwałę w 

sprawie ustalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017r.

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
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Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały.

Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 15 głosach „za”) uchwałę Nr XXVI/172/2017 z dnia 31.01.2017r. w sprawie 

uchylenia uchwały. Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu.

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2017r.

Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 15 głosach „za”) uchwałę Nr XXVI/173/2017 z dnia 31.01.2017r. w sprawie 

uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2017r. Uchwała stanowi załącznik nr  12 do niniejszego 

protokołu.

Ad.20.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniej  prognozy

finansowej na lata 2017-2028.

Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 15 głosach „za”) uchwałę Nr XXVI/174/2017 z dnia 31.01.2017r. Podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2028.. Uchwała stanowi 

załącznik nr 13  do niniejszego protokołu.

Ad.21. Wolne wnioski.

Brak.

Ad. 22. Zamknięcie posiedzenia.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Lichnowy  zamknął

posiedzenie  XXVI  sesji  zwyczajnej  Rady  Gminy  Lichnowy  dnia  31  stycznia  2017  r.  
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Protokołowała:                                                  Przewodniczący Rady Gminy:

 Magdalena Grabowska                                                    Zbigniew Rybicki
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